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MÍSTNÍ AKČNÍ PLÁN FRÝDEK-MÍSTEK 

Zápis 

 

 

Akce:   jednání pracovní skupiny Šance 

Termín konání: středa 16. listopadu 2022, od 12:00 hod. 

Místo konání: Základní škola a mateřská škola Raškovice, Raškovice č. p. 18 

Přítomni:  viz prezenční listina 

PROGRAM 

1. Informace o projektu 

2. Sdílení zkušeností na téma Kyberšikana jako palčivý problém dnešní doby 

3. Diskuse 

4. Ostatní 

ÚVOD 

Jednání pracovní skupiny (dále jen „PS“) zahájila Hana Kachtíková, která přivítala přítomné členy a hosty a před-
stavila program jednání. Z jednání PS byla s vědomím přítomných pořízena fotodokumentace pro potřeby doklado-
vání. Zápisem byla pověřena Hana Kachtíková, jeho ověřením Lenka Bury. 
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INFORMACE O PROJEKTU 

Lenka Bury krátce informovala přítomné o aktivitách, které v projektu proběhly od posledních jednání PS, aktuálně 
probíhají a plánují se: 

• Probíhá podzimní kolo setkání PS, které se zaměřuje na přípravu aktivit spolupráce pro roční akční plán 
2023. 

• Bylo dokončeno vyhodnocení projektu Místní akční plán Frýdek-Místek II. K nahlédnutí a prostudování je zde. 
• Stále probíhá evaluace místního akčního plánování (povinná aktivita projektu). Zajištěna je externím evalu-

átorem a hodnotí všechny dosavadní inkarnace projektu (I, II a III; 2016–2023). 
• Kromě dokončení probíhajících aktivit nás čeká aktualizace veškeré dokumentace projektu. 

SDÍLENÍ ZKUŠENOSTÍ … 

… na téma Kyberšikana jako palčivý problém dnešní doby 

Pod vedením Lukáše Látala ze spolku Nebuď oběť proběhlo sdílení zkušeností ke kyberšikaně a dalším současným 
nástrahám internetu. Přítomní se shodli na potřebě vzdělávání a vzájemného sdílení zkušeností v této oblasti a za-
hrnutí tohoto tématu do dalších aktivit svého metodického klubu. Diskuse se kromě kyberšikany obecně zabývala 
např. také sextingem, stalkingem nebo hoaksy. V současnosti je důležité tato témata dostat k cílové skupině, kterou 
jsou především žáci základních a středních škol (i když by se tato témata hodila i dospělým). Prostředníkem k tomu 
mohou být informovaní a kvalifikovaní odborníci na školách. Problematiku kyberšikany a související témata bude 
nutné blíže rozebrat na některém z budoucích setkání metodického klubu. V navazujícím projektu s širšími mož-
nostmi podpory bude žádoucí realizovat na tato témata intenzivněji zaměřené vzdělávací aktivity. 

DISKUSE 

Diskuse o oběma předchozím bodům probíhala průběžně. 

OSTATNÍ 

Další jednání PS se uskuteční 30. listopadu 2022 od 12:00 v raškovické základní škole. Zaměří se na sdílení 
zkušeností na téma Zlaté čtení a přípravu navazujících aktivit. 

https://www.pobeskydi.cz/files/mas-pobeskydi-2022-vyhodnoceni-mistniho-akcniho-planu-2-v-2022-12.pdf
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ZÁVĚR 

Hana Kachtíková poděkovala přítomným za účast a ukončila jednání PS. 

 

 

Zapsala: Hana Kachtíková 

Ověřila: Lenka Bury 

PŘÍLOHY 

Prezenční listina z jednání pracovní skupiny Šance 






